
PROTOKÓŁ NR 48/17

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów , 

które odbyło się 10 lipca 2017 r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończenie godz. 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona

2. Ujma Zofia 

3. Ewa Pędziwiatr 

4. Krzysztof Gorczyca

5. Paweł Pituch

6. Sławomir Jakubowski 

7. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Krystyna Konieczna

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 

1.  Bożena Wiśniewska

2. Włodzimierz Chmiel

3. Mariusz Kubiak

4. Beata Espenschied

5. Henryk Płoński

6. Stanisław Schmidt

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Rozpatrzenie pisma Komendanta Policji w Kowarach z prośbą o dofinansowanie przez Gminę zakupu

 samochodu – radiowozu.

3. Rozpatrzenie pisma Pogotowia Ratunkowego, które zwróciło się o pomoc finansową przy zakupie sprzętu

 ratowniczego.

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad  1. Przewodniczący  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów,  Pan  Artur  Wrona  otworzył

posiedzenie  trzech  komisji  stałych  Rady  Miejskiej  i  przywitał  zebranych.  Porządek  obrad  został

przedstawiony i zaakceptowany.

Ad 2.Ponieważ Komendant Policji w Kowarach zwrócił się z prośbą o środki na dofinansowanie przy

zakupie radiowozu, Przewodniczący poprosił Go o komentarz. Komendant wyjaśnił, że istnieją możliwości

sfinansowania  zakupu nowego radiowozu w ramach partycypacji 50/50 przy udziale środków gminnych.

Koszt  radiowozu to 85 tys.  zł  przy  czym 50% czyli  42.5 tys.   zł  zapewnia organ bezpieczeństwa.  Gmina

Mysłakowice  podjęła  uchwałę  o  przekazaniu  22,5  tys.  zł  z  Kowar  Pan  Komendant  oczekuje  20  tys.  zł.

Aktualnie Komisariat Policji w Kowarach został pozbawiony radiowozu, który został staranowany w wypadku

20 kwietnia 2017 r. przez inny pojazd. Rannych zostało dwóch policjantów. Ponieważ na posiedzeniu nie było

Pani Skarbnik a Pani Burmistrz była pierwszy dzień w pracy po urlopie, Radni zostali poinformowani, że

pozytywne zaopiniowanie prośby Komendanta będzie wymagało przesunięć w budżecie Miasta Kowary na



2017 r. z zadań, które zostały zaplanowane. Szczególniejszej odpowiedzi Panu Komendantowi ma udzielić

Pani Burmistrz w ciągu tygodnia.

Ad 3.  Odnośnie wniosku Pogotowia Ratunkowego o dofinansowanie przez Miasto Kowary zakupu

sprzętu medycznego, Radni nie widzą możliwości takiego dofinansowania z budżetu na 2017. 

Ad 4. W sprawach różnych dyskutowano o porządku w mieście. 

Zwrócono uwagę na konieczność spotkania Radnych z przedstawicielami Spółki „Invest” S. A., co

zobowiązała się zorganizować P. Burmistrz.

Ad 5. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Wniosków brak.

Protokołowała:        Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                       Artur Wrona   


